
Foreningens beretning for 2014

Det har været et stille år hvad angår arbejdet i bestyrelsen. 

De ting som har været oppe og vende på vores bestyrelsesmøder har igen i år været 
vedligeholdes af vores grønne arealer / snerydning samt alt for høje og brede hække 
ud mod vores fælles areal (stier).

Vi har et overskud på vores regnskab på kr. 31.494,12 og derfor, kan vi heller ikke 
forestille os, at der kommer kontingent forhøjelse i de kommende år, da vi regner 
med at vores udgifter ikke stiger udover det sædvanlige.

I år har vi igen forlænget vores aftale med firmaet Jan Nielsen A/S / Bjarne Friis med 
hensyn til at holde vores grønne arealer og snerydning. Det er lidt svært for os at 
vurdere kvaliteten af snerydningsaftalen pga. den meget milde vinter.

Vi har haft et firma ude for at fræse nogle træstuppe væk på de arealer hvor vi 
havde fældede træer.

Vi har været rundt med breve til de husejere som ikke har fået klippet deres hække 
ind eller ned i en passende størrelse som er beskrevet i vores vedtægter. Det har 
ikke givet det ventede resultat. Vi vil derfor i løbet af foråret, kontakte de husejere 
som ikke opfylder disse krav, som alle bør være bekendt med. Hvis der er nogle som 
er i tvivl om hvad der står i vores vedtægter, kan man læse mere på vor 
hjemmeside:  www.birkelyparken.dk  
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